
Zápis z jednání školské rady GJH a kolegia rodičů ze dne 9.11. 2011 
v den konání třídních schůzek 

 
Přítomní:  Mgr. Jakub Stratílek, Mgr. Eva Girethová, Ing. Pavel Richter; 
 
Omluveni : MUDr. Lerchová, RNDr. Milan Macek  a J. Cibulka; 
 
Hosté: RNDr. Vilém Bauer, zástupci z řad rodičů (z každé třídy jeden zástupce za 
rodiče) 
 
Program:  1/ Řešené problémy a zprávy 
 2/ Dotazy z řad rodičů 
 3/ Informace ředitele školy 
 
ad 1) 

 -  Členové školské rady seznámili zástupce rodičů s činností školské rady za 
uplynulé období: řešené problémy, schválení výroční zprávy školy a rozpočtu školy, 
informace o umístění zpráv z jednání školské rady, o změnách ve složení školské 
rady atd. 
 
ad 2) 

 – Zástupkyně rodičů, paní Kadlecová, se ptala, zda by mohli studenti jezdit do 
školy na kole. Odpověď ředitele gymnázia byla následující: studenti do školy na kole 
jezdit mohou, ale škola nemá finanční ani prostorové možnosti kola uskladnit po 
dobu výuky. Je možné je zaparkovat ve stojanech před školou, ale hrozí riziko 
vandalismu či krádeže. 

 
ad 3)  

 – Ředitel GJH, Dr. Bauer, informoval přítomné o uskutečněných a plánovaných 
investicích školy, o státních maturitách atd. 
 
 
Zapsal: Mgr. Jakub Stratílek  MUDr. J. Lerchová 
 Předsedkyně Školské rady GJH 
 
 
Rozdělovník :  výt. č. 1 – ředitel GJH – mailem bauer@gymjh.cz 

 výt. č. 2 – zástupce ředitele – mailem suc@gymjh.cz 
 výt. č. 3 – Mgr. Stratílek – mailem stratilek@gymjh.cz 
 výt. č. 4 – RNDr. Milan Macek – mailem milan.macek@oavin.cz 
 výt. č. 5 – Mgr. Eva Girethová – mailem eva.gireth@seznam.cz 
 výt. č. 6 – Ing. Pavel Richter – mailem pavel.richter@cityofprague.cz 
 výt. č. 7 – Jan Cibulka – mailem ciba@klikni.cz 
 výt. č. 8 – uložen 
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